
Generalforsamling den 16. marts 2014 

 

Der var fremmødt 17 grundejere til dette års generalforsamling. 

Punkt 1. Henrik Raalund blev valgt til dirigent. 

Punkt 2. Formanden fremlagde beretning for året (kan læses herunder) beretningen blev godkendt. Der var 

et enkelt spørgsmål til snerydning: Hvordan betales der? Der betales et fast beløb for hver enkelt saltning 

/snerydning, beløbet er ens på alle tider af døgnet. 

Punkt 3. Kasserer havde meldt fra til generalforsamlingen, Niels Kristian fremlagde derfor regnskab for året 

2013 og budget for året 2014. Regnskabet blev godkendt. Budget var der en del snak om, bestyrelsen 

havde fremsat forslag om at kontingent forblev på 1800 kroner i 2014, Lasse mente at pristallet vil udhule 

vores saldo, en afstemning afgjorde at vi forbliver på 1800 kroner i 2014. Lasse mente også at vores penge 

burde placeres, så vi kunne opnå en bedre forrentning, vi vil arbejde på det. Vores flytning til AL-Bank og 

med to underskrifter på alle hævninger, samt rente på vores indestående blev godkendt. 

Punkt 4. Indkomne forslag. Der var ikke indkomne forslag, men to fra bestyrelsen. 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om fældning af store træer ved Vildtbanen/Svingkærstien, Michael 

mente de skyggede for hans solceller. Arealet er kommunens og flere mente ikke at træerne var til gene, så 

de vil fremover blive stående. 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om en sti fra Klappervænget til Svingkærstien. Formanden har spurgt 

kommunen om det ikke var deres opgave? Der er udført stier ved alle andre veje. Vi skal ikke forvente at 

kommunen betaler for en sådan. Vi vil ikke selv bruge penge på en sådan. Tina mente at vi burde kontakte 

Lokalrådet med et sådant spørgsmål.  

Punkt 5. På valg til bestyrelsen var næstformand Niels Kristian, 1. bestyrelsesmedlem Michael Andersen og 

1. revisor Børge. Alle blev genvalgt for en ny toårig periode. 

Lasse blev foreslået som suppleant og var villig til dette. Lasse er valgt for en toårig periode. Lasse vil også 

hjælpe med at anbringe vores penge, så vi kan opnå en bedre forrentning. 

Punkt 6. Eventuelt: 

Tina mente at foreningen burde være mere synlig for Lokalrådet. Det kan hun sikkert have ret i? Men det 

virker ikke som om der er den store interesse for Lokalrådet her i foreningen. Men vi lytter til forslaget. 

Vi skal stadig opfordre alle medlemmer til at oplyse deres mailadresse. Man slipper ikke for kontingent, ved 

ikke at ville oplyse sin mailadresse.  
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Det blev på generalforsamlingen vedtaget at opsætte bænksæt på legepladsen. Vi fik lagt fliser samt 

indkøbt to bænksæt. Der har kun været ros for denne handling. 



Vi er skiftet til AL-Bank i Næstved, vi skulle nu få lidt renter af indestående og det er også lavet så der skal 

være to underskrifter på alle hævninger. 

Vi har i det forløbne år ikke holdt så mange bestyrelsesmøder. Der er ikke været de store sager og det 

meste har vi klaret på mail. 

Ifølge vedtægter skal man som både køber og sælger meddele dette til foreningen, det vil være fint hvis vi 

kan registrere nye beboere med det samme. 

Fællesarealer og glatførebekæmpelse 

Vi har fået en aftale med Henrik Rasmussen om pasning af de grønne arealer. Det har virket godt og vi kan 

kun være tilfredse med ordningen. 

Vi har også lavet aftale med Henrik Rasmussen om glatførebekæmpelse, denne virker også godt. 

Men det kan stadig undre, at en kommunal skolesti først bliver saltet/ryddet mellem klokken 9 og 10 om 

formiddagen. 

Vores veje 

Vi har ofret en gang revneforsegling af vejene, det kan godt svare sig at bruge nogle tusinder på denne 

handling.  

På grund at den milde vinter skulle en forsegling af revner ikke være påkrævet lige nu. 

Bygårdsvej  

Vordingborg kommune har fået udlagt OB-belægning med små skærver, så nu kan man rigtigt høre larmen 

fra bilerne.  

Trafikstyrelsen henstiller ellers at man ikke bruger den slags belægninger i bebyggede områder på grund af 

den øgede trafikstøj, men sådanne ting ser man slet ikke på i Vordingborg kommune. 

Hjælp os med din mailadresse 

Vi har 46 mailadresser, så vi mangler ”kun” en snes stykker, så kan vi kontakte alle på mail. 

Tjek om du mangler at give din adresse, ellers send den til post@bindeleddet4760.dk  tak. 
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